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Από το υπ' αριθ. 15/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 421/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Ανάθεση στην «ΑΝΗΜΑ ΑΕ» σύνταξης και 
υποβολής αίτησης για χρηματοδότηση του Δήμου 
Βέροιας από τα Κοινοτικά Προγράμματα 
«RAFAEL» και «BAROK» και τροποποίηση 
προϋπ/σμού Δήμου, έτους 1996». 

 
 
 
 Σήμερα 29 Ιουλίου του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 25-7-96 γραπτή πρόσκληση του κ.Προέδρου που δόθηκε σ' όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
Παρόντες                                  Απόντες     Παρόντες 
Πάρεδροι 
1.Κ.Ασλάνογλου                     Κ.Κόλβατζης                             Γ.Μπαλτζής 
2.Ι.Κουρουζίδης               Π.Καρασαββίδου 
3.Μ.Ποτουρίδης       Ε.Παναγιωτίδης   
4. Κ.Βαφείδης       Ε.Σοφιανίδης  
5.Α.Δελαβερίδης       Φ.Γαλανούδη -Τσανάκα  
6. Δ.Αδάμου                   Β.Τσίλης 
7.Θ.Τέτος    
8. Ε.Λελεκάκης         
9. Κ.Πουλασουχίδης 
10.Κ.Γκαβαϊσές  
11. Α.Μαρκούλης      
12. Α.Καραντουμάνης      Απόντες Πάρεδροι 
13. Λ.Τάκης          
14. Ο.Σιδηρόπουλος      Λ.Χατζηγεωργίου 
15. Χ.Παπαγεωργίου      Θ.Δεμερτζίδης  
16. Γ.Χιονίδης      
17. Δ.Ζαμάνης 
18. Μ. Αδαλόγλου 
19. Π.Αγαθαγγελίδης 
      ΣΗΜΕΙΩΣΗ:Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
             428/96 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Τέτος.            Κατά τη συζήτηση της υπ’ 
αριθ. 429/96             απόφασης προσήλθε ο 
κ.Αγαθαγγελίδης 



 
 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια το συμβούλιο αφού δέχθηκε να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως καταπείγον, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο ο οποίος εξέθεσε 
στο συμβούλιο ότι: Θα ζητήσω να υπάρξει μία απόφαση για την καταβολή ενός 
ποσού στην αναπτυξιακή εταιρία η οποία πραγματοποίησε για λογ/σμό του Δήμου 
εκτός απ’ τη μελέτη για το πρόγραμμα  LIFE και  δύο μελέτες. Μία για το 
πρόγραμμα RAFAEL που αφορά την παραγωγή ενός CD ROM με κεντρικό θέμα τη 
βυζαντινή Βέροια, τους ναούς της, τις βυζαντινές εικόνες της, τη τη βυζαντινή 
παράδοση και τη βυζαντινή ιστορία. Εδώ πρέπει δημόσια να ευχαριστήσω τόσο τον 
κ. Χιονίδη όσο και τον κ. Παπαζώτο οι οποίοι προσέφεραν την πνευματική εργασία 
που έχουν κάνει και συμμετέχουν στην επιστημονική επιτροπή που προτάθηκε προς 
την κοινότητα, στη διάθεση  του προγράμματος αυτού και έτσι να περιληφθούν 
σημαντικά κομμάτια της δικής τους εργασίας σ’ αυτό το CD  ROM. 
 Αυτό το θέμα το είχα εισηγηθεί στο Δ.Σ (ΑΔΣ 337/96), υπό την φόρτιση της 
ιστορίας με το LIFE και της πιθανότητας να υπάρχουν δύο LIFE για να 
καταβάλλουμε στην ΑΝΗΜΑ ένα ποσό 600 χιλ. δρχ. Τα πραγματικά έξοδα όμως 
ξεπέρασαν τις 350 χιλ. δρχ. και εισηγούμαι να τροπ/σουμε εκείνη την απόφασή μας 
και να καταβάλλουμε, από τη στιγμή που υπάρχει 1 LIFE μόνο, το αρχικά 
συμφωνηθέν ποσό του 1 εκ. δρχ. Επειδή όμως έγιναν άλλα δύο προγράμματα  1) Το 
RAFAEL, το οποίο ανάφερα παραπάνω και 2) Το BAROK, για την μετάφραση 20 
Τουρκικών κωδίκων, προτείνω να καταβληθεί επιπλέον για κάθε πρόγραμμα το ποσό 
των 250.000 δρχ. Να διατεθεί δηλ. συνολικά το ποσό των 500.000 δρχ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χατζησάββας, πρόεδρος ΑΝΗΜΑ: Ευχαριστώ τον κ. Δήμαρχο για την πρώτη 
πρωτοβουλία του να δώσει το ποσό του 1 εκ. δρχ. , πράγματι αυτό είχε συμφωνηθεί. 
Θα πρέπει να πω ότι για τις προτάσεις RAFAEL  και BAROK  οι τηλεφωνικές 
επαφές με καθηγητές του πανεπιστημίου στο Παρίσι ανέβασαν το ποσό μόνο στον 
ΟΤΕ στις 260 χιλ. δρχ. Είχαμε πει και είναι απόφαση του δ/κού συμβουλίου της 
εταιρείας να μας δοθεί συνολικά το ποσό του 1.600.000 δρχ. πλέον Φ.Π.Α. Θα 
πρέπει να στηριχθεί η προσπάθεια της αναπτυξιακής και να γίνει δεκτή η πρότασή 
μας. 
Δήμαρχος: Επαναλαμβάνω, 1.500.000 δρχ. συμπεριλαμβανομένου και του Φ.Π.Α 
διότι δεν θα πληρώνει μόνο ο Δήμος την εταιρεία. Εάν και άλλοι Δήμοι, που 
συνεργάζονται με ιδιωτικά γραφεία, δίνανε στην αναπτυξιακή 3 προγράμματα σε δύο 
μήνες δεν θα είχε πρόβλημα η αναπτυξιακή.  
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι.  
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και την πρόταση του προέδρου. 
2.- Την υπ’ αρίθ. 337/96 προγενέστερη απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η 
ανάθεση στην «ΑΝΗΜΑ  Α.Ε», με ποσό 600.000 δρχ. , της σύνταξης μελέτης του 
έργου ανάπλασης του σκουπιδότοπου στην περιοχή Μέσης και της υποβολής της στο 



υπουργείο περιβάλλοντος ΠΕ.ΧΩ.ΔΕ για τη χρηματοδότηση του Δήμου Βέροιας από 
το κοινοτικό πρόγραμμα «LIFE». 
3.- Οτι λόγω των αυξημένων πραγματικών εξόδων, του παραπάνω προγράμματος 
πρέπει να διατεθεί στην «ΑΝΗΜΑ Α.Ε» το ποσό του 1.000.000 δρχ. 
4.- Την ανάγκη διάθεσης ποσού 500.000 δρχ. για τη σύνταξη μελετών από την 
«ΑΝΗΜΑ Α.Ε» για τη χρηματοδότηση του Δήμου μέσω των προγραμμάτων 
«RAFAEL» και  «BAROK». 
5.- Την ανάγκη τροπ/σης του προϋπ/σμού του Δήμου έτους 1996 για τη δημιουργία 
νέων πιστώσεων και την ενίσχυση ανεπαρκούς πίστωσης. 
6.-Τις διατάξεις των παρ. 4 και 10 του άρθρ. 291 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ), των 
άρθρων 97, 106 και 119 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95) καθώς και αυτές του άρθ. 8 του από 
17/5-15/6/59 «Περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
Κοινοτήτων». 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την ανάθεση στην «ΑΝΗΜΑ Α.Ε», με ποσό 500.000 δρχ. ,της 
σύνταξης μελετών: α) Παραγωγής CD ROM με θέμα τη Βυζαντινή Βέροια και β) 
Μετάφρασης Τουρκικών κωδίκων και την υποβολή τους στα αρμόδια υπουργεία για 
τη χρηματοδότηση του Δήμου Βέροιας από τα κοινοτικά προγράμματα «RAFAEL» 
και «BAROK» αντίστοιχα. 
 Γ) Εγκρίνει την τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου, έτους 1996, 
ως εξής: 
1. Μεταφέρει από την πίστωση με Κ.Α 05/112.1 «Αποδοχές εκτάκτων υπαλλήλων» 
ποσό 900.000 δρχ. στο αποθεματικό κεφάλαιο 511.1 το υπόλοιπο της οποίας επαρκεί 
για το σκοπό που προβλέφθηκε. 
2. Μεταφέρει από το αποθεματικό κεφάλαιο 511.1 ποσό 400.000 δρχ. για την 
ενίσχυση της ανεπαρκούς πίστωσης με Κ.Α 15/151.9β «Σύνταξη μελέτης ανάπλασης 
σκουπιδότοπου περιοχής Μέσης». 
3.- Μεταφέρει από το αποθεματικό κεφάλαιο 511.1 ποσό 500.000 δρχ. για τη 
δημιουργία νέας πίστωσης με Κ.Α 75/161.9ε «Εξόφλιση αμοιβής «ΑΝΗΜΑ Α.Ε» για 
υποβολή αίτησης χρηματοδότησης του Δήμου από τα προγράμματα RAFAEL και        
BAROK». 
 Δ) Ψηφίζει τις σχετικές πιστώσεις. 
 
Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό  421 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ι.Κουρουζίδης        Ο. Σιδηρόπουλος      
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΆΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

Μ. Ποτουρίδης       Χ.Παπαγεωργίου 
Κ.Βαφείδης             Γ.Χιονίδης 
Α.Δελαβερίδης       Δ.Ζαμάνης 
Δ.Αδάμου                Μ.Αδαλόγλου 
Θ.Τέτος                   Π. Αγαθαγγελίδης 
Ε. Λελεκάκης 
Κ.Πουλασουχίδης 



ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ Κ.Γκαβαϊσές 
Α.Καραντουμάνης 
Λ.Τάκης 

  
  

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια   3 - 9 -  1996 
        Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 

   ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


